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                2022 AAEDE Scholarship Opportunity 
2022 亞美經濟發展企業(AAEDE)獎學金機會 

Scholarship winners from 2019 shown .圖片為2019年獎學金獲獎者 

Application Deadline:  Friday, June 10, 2022 @ 5:00 pm 

申請截止日期：2022年6月10日 （星期五） 下午 5:00 

Who’s Eligible? 誰有資格申請？ 

•Must be a Graduating High School Senior from a school located within the Los Angeles County.  
必須是洛杉磯縣的高中應屆畢業生。 

•Demonstrate financial need (to be eligible for financial aid, applicant must have submitted a FAFSA Report of 2022.).
證明財務需求（要獲得經濟援助，申請人必須提交2022年的FAFSA報告。） 
•Only U. S. Citizens are eligible to apply. (Please note, affiliates of AAEDE are not eligible to apply.) 
申請人必須為美國公民（請注意，AAEDE的員工沒有資格申請。） 

Award Amount:獎勵金額： 
There will be (3) awards of $500 each and (3) awards of $1000 each.  
A total of 6 scholarship awards will be offered. 
獎學金設立$500三名，$1000三名，總計六個獎學金名額。 

Requirements: 申請材料： 
•*Complete the AAEDE Scholarship application.完成AAEDE獎學金申請表。 

•*Please provide an essay (in 500 words or fewer). 
  請提供一篇文章（五百字或以內）。 

•*Provide 1 Letter of Recommendation along with the recommendation form 
completed by the recommender. 
  請提供由推薦人完成的推薦表及一封推薦信。 

•Provide an official sealed copy of your high school transcript. 
  一封由您所在高中提供的密封成績單。 

•Please include a copy of your FAFSA Report. 
  請附上一份您的FAFSA報告複印件。 


